

LOUNGEKEY LIMITED ("ကျွန်ုပ်တို့/ကျွန်ုပ်တို့ကို/ကျွန်ုပ်တို့၏") သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖောက်သည်များ ("သင်") နှင့် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ဆက်ဆံရသည့် လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များ၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှုကို အလေးထားရန်နှင့် လျှို့ဝှက်ထားရေး စံနှုန်းများကို အမြင့်ဆုံး ထိန်းသိမ်းသွားရန် ကြိုးပမ်းလုပ်ကိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များအတွက် ကတိပြုမှုတွင် ကျွန်ုပ်တို့ တာဝန်ယူသည့် ကိုယ်ရေးဒေတာများ စီစဉ်လုပ်ဆောင်မှု သဘောသဘာဝနှင့် အတိုင်းအတာဆိုင်ရာ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိနေခြင်း ပါဝင်ပါသည်။ ဤကိုယ်ရေးအသိပေးချက်သည် အောက်ပါတို့ကို သင်လုပ်ဆောင်ချိန်တွင် ကျွန်ုပ်တို့က သင့်နှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များကို မည်သို့ စုဆောင်း၊ သိုလှောင်၊ အသုံးပြု၊ ဖွင့်ဟသည်များကို သင့်အားအသိပေးရန် ရည်ရွယ်ပါသည်-

- a) ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်များကို အသုံးပြု ချိတ်ဆက်လျှင် သို့မဟုတ်
- b) ကျွန်ုပ်တို့၏ ကုန်ပစ္စည်း၊ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် အက်ပလီကေးရှင်းများ (ဝန်ဆောင်မှုများဟု စုပေါင်းခေါ်ဆိုသည်) ကို ပုံစံတစ်မျိုးမျိုးဖြင့် အသုံးပြုလျှင်။

ကမ္ဘာအနှံ့တွင်တည်ရှိသော ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်သည့်အရပ်ရှိ တရားစီရင်ပိုင်ခွင့်များ၏ ဒေတာ ကာကွယ်ရေး ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းမှုအရ ပြောင်းလဲနေသော သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ ကျွန်ုပ်တို့ လုပ်ကိုင်ရပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ တတ်နိုင်မျှ တစ်ပြေးညီဖြစ်ရန်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေအားလုံးကို လိုက်နာပြီး ကျွန်ုပ်တို့ ချဉ်းကပ်နည်းအတွက် အမြင့်မားဆုံးသော ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေး ဥပဒေများ၏ စံသတ်မှတ်ချက်များကို ကျင့်သုံးရန် ဖြစ်သည်။ ဥပမာ၊ သင်သည် အီးယူတွင် နေထိုင်ပါက ကျွန်ုပ်တို့က General Data Protection Regulation (အထွေထွေ ဒေတာ ကာကွယ်ရေး စည်းမျဉ်း ("GDPR")) အပါအဝင် အီးယူ ဒေသတွင်း ဥပဒေများကို လိုက်နာပါမည် သို့မဟုတ် သင်သည် ကယ်လီဖိုးနီးယားတွင် နေထိုင်သူ ဖြစ်ပါက၊ ကယ်လီဖိုးနီးယား၏ ဒေသတွင်း ဥပဒေများ၊ The Californian Consumer Privacy Act (ကယ်လီဖိုးနီးယား စားသုံးသူ ကိုယ်ရေးလုံခြုံမှု အက်ဥပဒေ ("CCPA")) ကို ကျွန်ုပ်တို့ လိုက်နာပါမည်။

ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြု သို့မဟုတ် စုဆောင်းသည့် ကိုယ်ရေးအချက်အလက်အမျိုးအစားများ

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်သွယ်သည့်အခါ ပေးအပ်သော ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ၊ အွန်လိုင်း သို့မဟုတ် အီးမေးလ်မှဖြစ်စေ၊ မိုဘိုင်းလ်၊ ဖုန်း သို့မဟုတ် စာတိုက်မှဖြစ်စေ ပေးအပ်လာသော အချက်အလက်များကို စုဆောင်း အသုံးပြုပါသည်။

ထိုကိုယ်ရေးအချက်အလက်များမှာ အောက်ပါတို့ပါဝင်ပါသည်-

- a) ကိုယ်ပိုင်အမည်နှင့်မျိုးရိုးအမည်
- b) လိပ်စာ၊
- c) အီးမေးလ်လိပ်စာ၊
- d) တယ်လီဖုန်းနံပါတ်၊

- e) ကျား/မ၊ မွေးနေ့
- f) နေထိုင်ရာ နိုင်ငံ၊ နိုင်ငံသား၊ အသုံးပြုလိုသည့် ဘာသာစကား၊
- g) သီးသန့် သတ်မှတ် အချက်အလက် (ဥပမာ- သင့်ဖောက်သည် အသုံးပြုသူအမည်နှင့် စကားဝှက်)၊
- h) ငွေကြေးအချက်အလက် (ဥပမာ- ပေးချေမှု ကတ် သို့မဟုတ် ဘဏ်အကောင့် အချက်အလက်)၊
- i) LoungeKey အကျိုးခံစားခွင့် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် သင်သွားရောက်ခဲ့သည့် ခန်းမ သို့မဟုတ် ကုန်သည်များ၊
- j) တက်ရောက်ခွင့်ကတ် အချက်အလက်၊
- k) သင့်စက်ပစ္စည်းမှ ပေးအပ်သောအချို့အသေးစိတ်အချက်များ၊ IP လိပ်စာ၊ စက်၏ ID၊ စက်အမျိုးအစားနှင့် တည်နေရာအချက်အလက်များ စသည်။

ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ၏ အရင်းအမြစ်နှင့် အမျိုးအစားများ

အထက်ပါအချက်အလက်၏ အရင်းအမြစ်သည် သင့်ထံမှသော်လည်းကောင်း သင် ဝန်ဆောင်မှုတိုက်ရိုက်ဝယ်ယူသော်လည်းကောင်း၊ lounge key သည် သင့်ပေးချေမှုကတ်ထုတ်ပေးသူဖြစ်လျှင် (ဘဏ်စသည်) ၎င်းတို့ထံမှ အချက်အလက်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိနိုင်ပါသည်။ အချက်အလက်အမျိုးအစားမှာ ကိုယ်ရေးအချက်အလက်ဖြစ်ပါသည်။ အချက်အလက်များသည် ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရန် လုပ်ငန်းရည်ရွယ်ချက်အတွက်သာဖြစ်ပါသည်။

သင့်အချက်အလက်များကို မည်သည့်အတွက် အသုံးပြုသည်နှင့် ထိုသို့လုပ်ဆောင်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေအခြေခံများ

သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို ဆောင်ရွက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့တွင် အခြေခံဥပဒေတစ်ခုရှိရမည်ဖြစ်သည်။ အများအားဖြင့် သင့်အားသဘောတူညီထားသော ဝန်ဆောင်မှုပေးရန်ဖြစ်သည်။ အောက်ပါဇယားတွင် သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းရည်ရွယ်ချက်များနှင့် ထိုသို့ပြုလုပ်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အခြေခံဥပဒေများကို ဖော်ပြထားသည်-

သင့်အချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်းရည်ရွယ်ချက်	ထိုသို့အသုံးပြုခြင်းအတွက် အခြေခံဥပဒေများ
သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်နှင့် မိုဘိုင်းလ်အက်ပ်စ်ကို ဝင်ရောက်ခွင့်ပြုရန်	သဘောတူညီထားသော ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရန်
ဝန်ဆောင်မှု ပရိုဂရမ်အတွင်း ခရီးသွားအတွေ့အကြုံများကို ရရှိနိုင်စေရန်၊	သဘောတူညီထားသော ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရန်
သင်တောင်းဆိုသော ကုန်ပစ္စည်းနှင့်ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် လိုအပ်သော မည်သည့်ပေးချေမှုမဆိုဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်၊	သဘောတူညီထားသော ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရန်

<p>သင့်ပေးချေမှုကတ် အချက်အလက်များကို အသုံးပြုခြင်း သတ်မှတ်ချက်များတွင် ရှင်းပြထားသည့်အတိုင်း သဘောတူညီထားသော ပေးချေမှုပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် သိမ်းဆည်းပေးထားရန်</p>	<p>သဘောတူညီထားသော ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရန်</p>
<p>ဈေးနှုန်းတောင်းခြင်း၊ ဝန်ဆောင်မှု စာရွက်စာတမ်းများ၊ လက်ကမ်းစာစောင်များနှင့် လျှောက်လွှာများကိုတုန့်ပြန်ခြင်း စသည်များအပါအဝင် ယင်းတို့ချည်းသာမကဘဲ သင်တောင်းဆိုသည့်အချက်အလက်များကို အကန့်သတ်မရှိပေးအပ်ရန်၊</p>	<p>သင့်သဘောတူညီမှုရရှိလျှင်၊</p>
<p>သင့်အား သတင်းလွှာများနှင့် သင်ဝယ်ယူထားသော ကျွန်ုပ်တို့ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်းဝန်ဆောင်မှုများအတွက် အခြား အသိပေးချက်များ ပေးအပ်ရန်</p>	<p>သင့်သဘောတူညီမှုရရှိလျှင်</p>
<p>ကျွန်ုပ်တို့ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများကို တိုးတက်စေရန် ဖောက်သည်စစ်တမ်းများ တောင်းဆိုရန်</p>	<p>ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ဆောင်မှုများတိုးတက်စေရေး တရားဝင်လုပ်ဆောင်နိုင်ရန်</p>
<p>သင့်ဝန်ဆောင်မှုကိုစိတ်ကြိုက်ဖန်တီးပေးနိုင်ရန်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကုန်ပစ္စည်း တိုးတက်မှုရှိစေရန် ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ဆောင်မှုအား သင်၏ အသုံးပြုမှုကို ခွဲခြမ်းစိတ်ဖြာရန်</p>	<p>ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများအသုံးပြုမှု တိုးတက်စေရေးအတွက် တရားဝင်လုပ်ဆောင်နိုင်ရန်</p>
<p>သင့်ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများအကြောင်းစုံစမ်းမှုများကို တုန့်ပြန်ရန်</p>	<p>သဘောတူညီထားသော ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရန်</p>
<p>သင်သဘောတူညီလျှင် သင်စိတ်ဝင်စားမည်ဟု ယုံကြည်ရသည့် အခြားကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှု အချက်အလက်များကို ပေးအပ်ရန်</p>	<p>သင့်သဘောတူညီမှုရရှိလျှင်</p>
<p>အတုယောင်ဆောင်ရွက်ချက်များကို စုံစမ်းရန်နှင့် ကာကွယ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေနှင့် စည်းမျဉ်းတာဝန်များကို ကြည့်ပါ</p>	<p>ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေတာဝန်များကို လိုက်နာနိုင်ရန်</p>

ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ မျှဝေခြင်းနှင့် လွှဲပြောင်းခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့သည်သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို သင့်သဘောတူညီချက်မပါပဲ မည်သူနှင့်မျှ မျှဝေခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း သို့မဟုတ် ရောင်းချခြင်း ပြုမည်မဟုတ်သည့်အပြင် ထိုမျှဝေမှုမှာ သင့်နှင့်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်လိုအပ်၍သော်လည်းကောင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့အား ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုပြီး သို့မဟုတ် လိုအပ်မှသာလျှင် လည်းကောင်း မျှဝေမည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့၏ လုံခြုံရေးလုပ်ထုံးများနှင့်မူဝါဒများနှင့် ကိုက်ညီသော အဖွဲ့အစည်းများနှင့်သာ မျှဝေခြင်းပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။

သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို မျှဝေမည့် အဖွဲ့အစည်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်သည်-

- a) သင့်အတွက်ဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးအပ်ရန် သို့မဟုတ် တိုးတက်ရန်ကူညီသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကုမ္ပဏီအုပ်စုမှ အခြား အဖွဲ့ဝင်၊
- b) ပြင်ပအဖွဲ့စည်းဝန်ဆောင်မှုပေးသူများနှင့် ချိတ်ဆက်ထားသော ကန်ထရိုက်တာများ- ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြားကုမ္ပဏီများနှင့် လူတစ်ဦးချင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စား အခြားလုပ်ဆောင်ချက်များဆောင်ရွက်ရန်ခန့်အပ်ထားသည်။ ဥပမာများတွင် ခရက်ဒစ်ကတ်ပေးချေမှုများ ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် အချက်အလက်စိစစ်ခြင်းတို့ ပါဝင်သည်။ ၎င်းတို့က ကျွန်ုပ်တို့အား ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် ကူညီပေးပါသည်။ ၎င်းကို ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို သင့်အား ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်ရန် လုပ်ငန်းရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ရေးသားထားသော စာချုပ်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်သူများကို စာချုပ်ပါအချက်များအရ ကျွန်ုပ်တို့ပေးအပ်ထားသော ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များရောင်းချခြင်းမှ ပိတ်ပင်ထားပါသည်။
- c) ပရိုဂရမ်အကျိုးခံစားခွင့် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် သင်သွားရောက်ခဲ့မှုကို မှတ်တမ်းတင်ထားနိုင်ရန် အတွက် သင်သွားခဲ့သောခန်းမများနှင့် ကုန်သည်များ၊
- d) စည်းမျဉ်းဥပဒေတာဝန်တစ်ခုခုကို လိုက်နာရန်လိုအပ်သည့်နေရာတွင် စည်းမျဉ်းသတ်မှတ်သည့် အဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် အခြားအာဏာပိုင်အဖွဲ့၊
- e) ကျွန်ုပ်တို့ တရားဝင်ကာကွယ်မှုအတွက်လိုအပ်လျှင် လိမ်လည်မှု ကာကွယ်ခြင်း သို့မဟုတ် အကြွေးကောက်ခံပေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများ၊
- f) ပါတနာများ သို့မဟုတ် ဖောက်သည်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ဈေးကွက်ဆောင်ရွက်ချက်များတွင် ပေးအပ် သို့မဟုတ် ဆောင်ရွက်ပေးသည်မှာ-
- g) သင့်သဘောတူညီမှုဖြင့်- အထက်ပါအကြောင်းများအပြင် သင့်အချက်အလက်များ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းများထံ ရောက်နိုင်လျှင် အသိပေးချက်ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး သင်မျှဝေခြင်းမပြုလိုလျှင် ရွေးချယ်ရန် အခွင့်အလမ်းရှိမည်ဖြစ်သည်။

သင့်ပေးချေမှုကတ်ထုတ်ပေးသူ (သင့်ဘဏ်ကဲ့သို့) အတွက် အကျိုးအမြတ်တစ်ခုဖြစ်သောကြောင့် ထိုကတ်ထုတ်ပေးသူနှင့် ကတ်နှင့်ဆက်စပ်နေသော ပေးချေမှုကတ် အမှတ်တံဆိပ်ထံ

သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ မျှဝေရန် လိုအပ်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။

အချို့သော ထိုအဖွဲ့အစည်းများမှာ ဥပဒေပေးပေးရေးဦးစီးဌာန၊ ဝန်ထမ်းရေးရာဌာန၊ သို့မဟုတ် အခြားအချက်အလက်လုံခြုံရေးဥပဒေသက်ရောက်မှုရှိသော နေရာများမှဖြစ်နိုင်သည်။ သင့်အခွင့်အရေးနှင့် လွတ်လပ်မှုကို သင့်တင့်မျှတစွာပေးနိုင်ကြောင်း သေချာမှသာလျှင် သို့မဟုတ် ထိုအဖွဲ့အစည်းသည် အီးယူအတည်ပြု စံနှုန်းနှင့် သဘောတူစာချုပ် ဥပဒေအပိုဒ်ငယ်ကို အသုံးပြု၍ ဥပဒေပေးပေးရေးဦးစီးဌာန အချက်အလက်ကာကွယ်ရေးဥပဒေကို သက်ရောက်မှုရှိမှသာလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အချက်အလက်များကို မျှဝေမည်ဖြစ်သည်။

ကိုယ်ရေးအချက်အလက်ကာကွယ်ခြင်းနှင့် သိမ်းဆည်းခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ၏ လုံခြုံမှုထိန်းသိမ်းရေးနှင့် ကာကွယ်ရေး၊ ရရှိနိုင်မှု၊ လျှို့ဝှက်ထားရှိမှုနှင့် ဂုဏ်သိက္ခာနှင့် တရားမဝင် ခွင့်မပြုသော ဝင်ရောက်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ စတင်စုဆောင်းချိန်မှ ဖျက်သိမ်းချိန်ထိ မတော်တဆ ပျောက်ဆုံးပျက်စီးမှုကို ကာကွယ်ရန်အတွက် ပြည့်စုံပြီး သင့်လျော်သော လုပ်ထုံးနှင့် နည်းပညာများနှင့်အညီ ကိုင်တွယ်လုပ်ဆောင်ပါသည်။

ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို အင်တာနက်မှမျှဝေသောအခါ

လျှို့ဝှက်ကုတ်ပုံစံပြောင်းလဲခြင်းဖြစ်သည်။

သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက် အစိတ်အပိုင်းအချို့ကို ဝင်ရောက်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့က သင့်အား ကိုယ်ပိုင် စကားဝှက်ကို ပေးအပ် (သို့မဟုတ် သင်ရွေးချယ်ထားသော) ပြီး သင်သည် ထို စကားဝှက်ကို လျှို့ဝှက်ထားရန် တာဝန်ရှိပါသည်။ မည်သူနှင့်မျှ စကားဝှက်ကို မျှဝေခြင်းမပြုရန် တောင်းဆိုပါသည်။

ကိုယ်ရေးအချက်အလက် ဖျက်သိမ်းခြင်းနှင့် ထိန်းသိမ်းထားခြင်း

သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့သည် စုဆောင်းခဲ့သည့် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် လိုအပ်သလောက်သာ ထားရှိမည်ဖြစ်ပြီး သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်အားလုံးကို မလိုအပ်တော့သည့်အခါ ကျွန်ုပ်တို့ စနစ်တွင်းမှ ပယ်ဖျက်မည်ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့က စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေး သို့မဟုတ် ဥပဒေ တာဝန်နှင့် ကိုက်ညီရန် အလို့ငှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ထိန်းသိမ်းရေး မူဝါဒများအတိုင်း သတ်မှတ်ထားသော ကန့်သတ် ရည်ရွယ်ချက်အရ လိုအပ်သည့်အချိန်အထိသာ သင့်ကိုယ်ရေးဒေတာကို ထိန်းသိမ်းသွားပါမည်။

ကွတ်ကီးများနှင့် ခြေရာမခံရန် ထိန်းချုပ်မှု (“DNT”)

လောလောဆယ်တွင် ဘရောက်ဇာမျိုးစုံ (internet explorer၊ Firefox နှင့် Safari အပါအဝင်) သည် သုံးစွဲသူ၏ DNT ဦးစားပေးမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ဘရောက်ဇာ သုံးစွဲသူက ဝင်ကြည့်သည့် ဝဘ်ဆိုက်ထံ

အချက်ပြမှု ပေးပို့သည့် DNT ခေါင်းစီးဟု သိကြသော နည်းပညာအပေါ် အမှီပြုနေသည့် DNT ရွေးချယ်မှုကို စီစဉ်ပေးကြပါသည်။ သင့်ဘရောက်ဇာ DNT ရွေးချယ်မှုကို သင့်ဘရောက်ဇာ လိုလားချက်များတွင် ဝင်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ခြေရာမခံရန် (DNT) စံနစ်သည် ယနေ့မရရှိနိုင်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ဝက်ဘ်ဆိုက်များသည် ဘရောက်ဇာများမှ DNT သင်္ကေတကို တုံ့ပြန်မည်မဟုတ်ပါ။

ကွတ်ကီးအသုံးပြုမှုများ

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အသုံးပြုသူအတွေ့အကြုံကို တိုးမြှင့်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် သင့်အားမှတ်မိနေစေရန်၊ သင်ဝင်ရောက်မှုအချိန်ကာလကိုဖြစ်စေ ('အချိန်ပိုင်းကွတ်ကီး' အသုံးပြု၍)၊ ထပ်မံဝင်ရောက်မှုများကိုဖြစ်စေ ('အမြဲတမ်းကွတ်ကီး' အသုံးပြု၍) ထည့်သွင်းထားသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကုန်ပစ္စည်းများကို အခြေခံကာ သင့်တည်နေရာ နှင့်/သို့မဟုတ် အသုံးပြုမှု အမူအကျင့်များကို မှတ်သားထားနိုင်ရန် ကွတ်ကီးများကို အသုံးပြုနိုင်သည်။ သင့်သဘောတူညီမှုဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ကွတ်ကီးများကို ကြော်ငြာသူများနှင့် မျှဝေခြင်းဖြင့် ထိန်းချုပ်သူများကို ကူညီပြောင်းလဲရန် အသုံးပြုပါသည်။

မလိုလားသော ကွတ်ကီးများကို ပိတ်ဆို့ သို့မဟုတ် ရွေးဖယ်ထားရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကွတ်ကီးထိန်းချုပ်မှု ကိရိယာ သို့မဟုတ် သင့်ဘရောက်ဇာကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့လုပ်ဆောင်သည်နှင့် သင့်ကွတ်ကီးသတ်မှတ်မှုများကို မည်သို့ပြောင်းလဲနိုင်သည်ကို ရှင်းပြထားသော ကွတ်ကီးမူဝါဒကို ဖတ်ရှုရန် ဒီနေရာကိုနှိပ်ပါ။

သင့်လုပ်ပိုင်ခွင့်များ

ကျွန်ုပ်တို့ထိန်းချုပ်ထားသော သင့်အချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်၊ ပြန်စစ်၊ အပ်ဒိတ်လုပ်၊ ပြုပြင်နှင့် ဖျက်ပစ်ရန် သို့မဟုတ် မည်သည့် အချက်အလက် ကိစ္စများအတွက်မဆို data.protection@loungekey.com သို့ အီးမေးလ်ပို့နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ကိုယ်ရေးအဖွဲ့မှ သင့်တောင်းဆိုမှုကို စိစစ်ပြီး မြန်နိုင်သမျှမြန်မြန် တုံ့ပြန်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မည်သူ့ဟု ဖော်ပြထားသော သေးငယ်သော သို့မဟုတ် အသိမှတ်မပြုတော့သော ကိုယ့်ရေးအချက်အလက် တစ်စုံတစ်ရာကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုနိုင်သေးသည်ကို သတိပြုပါ။ သင့်အချက်အလက်များကို လိုအပ်သလို ချန်လှပ် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ဥပမာ ကျွန်ုပ်တို့ ဥပဒေဝတ္တရားများအရ၊ ပဋိပက္ခများဖြေရှင်းရန်နှင့် သဘောတူညီမှုကို သက်ရောက်စေရန်ဖြစ်သည်။

အချက်အလက် လုပ်ပိုင်ခွင့်များအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ဒေသဥပဒေများအားလုံးကို လေးစားပါသည်။ ဥပမာ California Consumer Privacy Act အောက်တွင် ကယ်လီဖိုးနီးယားတွင်နေထိုင်သူများသည် လုပ်ငန်းများရှိသည့် ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး တိကျသော အခွင့်အာဏာများရှိသည်။ ၎င်းတို့တွင် သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်ကို ဝင်ကြည့်ရန် သို့မဟုတ် ဖျက်ပေးရန် တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်အပြင် သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်ကို လုပ်ငန်းတစ်ခုအား ရောင်းချနေခြင်းမှ ရပ်တန့်ပေးရန် ညွှန်ကြားပိုင်ခွင့်တို့ ပါဝင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အချက်အလက်လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို GDPR အောက်မှ ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ထပ်ဆောင်းစီမံမှုအဖြစ်ပြုလုပ်ထားပါသည်။

သင့်လုပ်ပိုင်ခွင့်များ	ဆိုလိုရင်း
လုပ်ဆောင်ချက်အားကန့်ကွက်ပိုင်ခွင့်	သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို အချို့အနေထားများတွင် ဆောင်ရွက်ချက်အား ကန့်ကွက်ခွင့်ရှိသည်။
အချက်အလက်များအတွက် လုပ်ပိုင်ခွင့်	သင့်အချက်အလက်များကို မည်သည့်အခြေအနေအထိ အသုံးပြုသည်ကို အသိပေးပိုင်ခွင့် သင့်မှာရှိပါသည်။
ဝင်ရောက်ပိုင်ခွင့်	အချို့ကန့်သတ်ချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ သင့်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို ဆောင်ရွက်မှုရှိမရှိ အတည်ပြုချက်ရပိုင်ခွင့်ရှိပြီး လုပ်ဆောင်ခဲ့လျှင် သင့်တွင် ဝင်ရောက်ပိုင်ခွင့်တောင်းဆိုနိုင်ပါသည်။
ပြင်ဆင်ပိုင်ခွင့်	သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်သည်မှာ မပြည့်စုံ မမှန်ကန်ပါက

	<p>အချိန်မရွေး ပြည့်စုံမှုနှင့် မှန်ကန်မှုအတွက် တောင်းဆိုခွင့်ရှိသည်။</p>
<p>ဖျက်ပိုင်ခွင့်</p>	<p>ကန့်သတ်ဖယ်ထုတ်ခြင်းများနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို အချို့သို့မဟုတ် အားလုံးကို ဆောင်ရွက်ခြင်းကို ရပ်တန့်လိုလျှင် သင့်တွင် ဖျက်ပစ်ရန်တောင်းဆိုခွင့်ရှိသည်။ သို့ရာတွင် ချက်ချင်းဖျက်ပစ်ခြင်း မဖြစ်နိုင်သည့် အကြောင်းပြချက်များရှိနိုင်သည်။ (ဥပမာအားဖြင့် ချန်လှပ်ထားခြင်းသည် ဥပဒေ သို့မဟုတ် တရားရေးဝတ္တရားများအရ လိုအပ်သောကြောင့်ဖြစ်သည်။)</p>
<p>လုပ်ဆောင်ခြင်းကို ကန့်သတ်ပိုင်ခွင့်</p>	<p>သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို အချို့အနေထားများတွင် ဆောင်ရွက်ချက်အား ကန့်သတ်ခွင့်ရှိသည်။</p> <p>a) သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ၏ တိကျမှုကို သင့်ဆုံးဖြတ်လိုလျှင် ကျွန်ုပ်တို့မှ တိကျမှုကို ကန့်သတ်ရန် တောင်းဆိုနိုင်သည်။</p> <p>b) သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်ကိုလုပ်ဆောင်ခြင်း သည် ဥပဒေနှင့် မညီဟုထင်လျှင် သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို ဖျက်ပစ်ရန်မလိုအပ်ပါ။</p> <p>c) လုပ်ဆောင်ချက်အတွက် အချက်အလက်မလိုအပ်တော့လျှင် သင်သည် အတည်ပြုရန် ကျင့်သုံးရန်သို့မဟုတ် ဥပဒေတောင်းဆိုချက်များကို ကာကွယ်ရန် လိုအပ်ပေမည်။</p>

	<p>d) ကျွန်ုပ်တို့ တရားရေးလိုအပ်ချက်များပေါ်မူတည်၍ သင့်အချက်အလက်များကို လုပ်ဆောင်ချက်ကန့်ကွက်လျှင်ဖြစ်သည်။</p>
<p>အချက်အလက် သယ်ပို့နိုင်ခွင့်</p>	<p>လုပ်ဆောင်ချက်သည် သင့်သဘောတူညီချက် သို့မဟုတ် စာချုပ်ပေါ်မူတည်သည့်နေရာတွင် အလိုအလျောက်အားဖြင့် သင့်တွင် ကျွန်ုပ်တို့မှ စက်ဖြင့်ဖတ်နိုင်သော အမျိုးအစားကို တောင်းဆိုပိုင်ခွင့်သင့်ထံတွင်ရှိပါသည်။</p>
<p>အလိုအလျောက် ဆုံးဖြတ်ခြင်းနှင့် ပရိုစီဇာပြုလုပ်ခြင်းအတွက် သင့်လုပ်ပိုင်ခွင့်များ</p>	<p>သင့်ထံတွင် ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ အလိုအလျောက်ဆောင်ရွက်ခြင်းအတွက် သီးသန့် ကန့်ကွက်ဆုံးဖြတ်ပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။</p>
<p>သင့်သဘောတူညီချက်ကို ဖယ်ရှားပိုင်ခွင့်</p>	<p>သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို သင့်သဘောတူညီချက်ဖြင့်ပြုလုပ်လျှင် အချိန်မရွေး ပယ်ဖျက်ပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။ သင့်သဘောတူညီချက်ကို ပယ်ဖျက်ခြင်းသည် ဖယ်ရှားခြင်းမပြုမီ ဥပဒေကြောင့်အရ သက်ရောက်မှုရှိခြင်းနှင့် မသက်ဆိုင်ပါ။</p>
<p>သင့်လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ပြုလုပ်လိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိကိုဆက်သွယ်ရန် လုံခြုံရေးအသိပေးချက် အပိုင်းတွင် ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်များမှ ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။</p>	

သင့်တောင်းဆိုချက်ကို လက်ခံရသည်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေးအဖွဲ့မှ လက်ခံရရှိကြောင်း အမြန်ဆုံးတုံ့ပြန်မည်ဖြစ်သည်။ သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များကို ထိန်းချုပ်ရန် ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်သူများကို အသုံးပြုရာတွင် အချက်အလက်တောင်းဆိုရန် လုပ်ဆောင်ချက်တစ်ခုရှိပါသေးသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ဝက်ဘ်ဆိုက်များသည် အခြားဆိုက်များသို့ ချိတ်ဆက်နေနိုင်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့ မိတ်ဖက်များနှင့် ဖောက်သည်များကို မြှင့်တင်စေရန် အခြားဆိုက်များကို ချိတ်ဆက်နေနိုင်ပါသည်။ ထိုလင့်များသည် သင့်အားကိုယ်ပိုင်လုံခြုံရေး အသိပေးချက်သီးခြားရှိနေနိုင်သည့် ကုမ္ပဏီများသို့ ခေါ်ဆောင်သွားနိုင်ပြီး ၎င်းတို့အချက်အလက်အသုံးပြုခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့ လုံခြုံရေးအသိပေးချက်နှင့် သက်ဆိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်များရှိနေနိုင်သောကြောင့် ထိုချိတ်ဆက် လုံခြုံရေးအသိပေးချက်များကို ကြည့်ရန် အားပေးပါသည်။

လုပ်ငန်းလွှဲပြောင်းမှုများ

ကျွန်ုပ်တို့သည့် ပိုင်ဆိုင်မှုများ ဝယ်ယူ ရောင်းချခြင်းနှင့် ဖောက်သည်အချက်အလက်များကို မျှဝေ လွှဲပြောင်းခြင်းများကို ထိုချိတ်ဆက်မှုများကို တွက်ချက်ခြင်းဖြင့် ရွေးချယ်နိုင်သည်။ ထို့ပြင် ကျွန်ုပ်တို့ ပိုင်ဆိုင်မှုများ ရယူပြီး လုပ်ငန်းပျက်စီးလျှင် ဒေဝါလီခံရလျှင် သို့မဟုတ် အခြားထိန်းချုပ်မှုပြောင်းလဲမှုများရှိလျှင် ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များသည် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ ပြောင်းလဲရယူရန် ပိုင်ဆိုင်မှုတစ်ခုဖြစ်နိုင်ပါသည်။

လုံခြုံရေး

ကျွန်ုပ်တို့၏ မှတ်တမ်းများတွင် ထိန်းသိမ်းထားသည့် အချက်အလက်တစ်စုံတစ်ရာ ပျောက်ဆုံးခြင်း၊ မှားယွင်းအသုံးပြုမှုနှင့် ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဝင်သုံးခြင်း၊ ထုတ်ဖော်ခြင်း၊ ပြောင်းလဲခြင်းနှင့် ဖျက်စီးခြင်းအား ကာကွယ်ရန် သင့်လျော်သော နည်းပညာ၊ အဖွဲ့အစည်းနှင့် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ လုံခြုံရေးစီမံချက်များကို အသုံးပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ရေးသားထားသော လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် မူဝါဒများရှိပြီး ပုံမှန် စစ်ဆေးကာ စစ်ဆေးချက်များကို အထက်မှ ပြန်လည်စိစစ်သည်။

ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်

သင့်အခွင့်အရေးများကို ကျင့်သုံးရန် ဖြစ်စေ၊ ကျွန်ုပ်တို့ လုံခြုံရေးမူဝါဒကို မေးမြန်းလိုသည်ဖြစ်စေ၊ သင့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်အသုံးပြုမှုကို ဖြေရှင်းပေးစေလိုသည်ဖြစ်စေ၊ လုံခြုံရေးပြဿနာတစ်ခုခုကို တိုင်တန်းလိုသည်ဖြစ်စေ အောက်တွင် ဖော်ပြထားသည့် ကျွန်ုပ်တို့ အချက်အလက်ကာကွယ်ရေး အရာရှိ

Data.Protection@loungekey.comသို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ကာကွယ်ရေး ဥပဒေများအတွက် LOUNGE KEY LTD သည် အင်္ဂလန်နှင့် ဝေလတွင် ကုမ္ပဏီအမှတ် 08792537 ဖြင့် စာရင်းသွင်းထားပြီး ရုံးခန်းများမှာ Cutlers Exchange, 123 Houndsditch, London, EC3A 7BU, United Kingdom ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့တုန့်ပြန်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး မကျေနပ်မှုများရှိပါက သတင်းအချက်အလက် ကော်မရှင်နာရုံး (ICO) သို့ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ပိုမိုသိရှိလိုပါက <https://ico.org.uk/> တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကလေးများနှင့် သက်ဆိုင်သော အချက်အလက်

ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက် 18 နှစ်အောက် မည်သူမဆိုထံမှ သတိမမူဘဲ အချက်အလက် ကောက်ယူ စုစည်းမိနိုင်ပါသည်။ သင့်အသက် 18နှစ်အောက်ဖြစ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့ဝန်ဆောင်မှုများကို စာရင်းသွင်းခြင်းသို့မဟုတ် သင့်ဘာသာ ကျွန်ုပ်တို့အား မည်သည့်ကိုယ်ရေးအချက်အလက်ကိုမျှ ပို့ပေးရန်မလုပ်ပါနှင့်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက် 18 နှစ်အောက်ကလေးထံမှ အချက်အလက်ကောက်ယူမိသည်ကို သိရှိပါက မြန်နိုင်သမျှမြန်မြန် အချက်အလက်များကို ဖျက်ပစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အသက် 18 နှစ်အောက်ကလေးမှ အချက်အလက် ပေးခဲ့သည်ဟု ယုံကြည်ပါက ကျွန်ုပ်တို့အားချက်ချင်းဆက်သွယ်ပါ။

အလိုအလျောက်ဆုံးဖြတ်ချက်ပြုလုပ်ခြင်းသို့မဟုတ် ပရိုဖိုင်ပြုလုပ်ခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့သည် မည်သည့် အလိုအလျောက်ဆုံးဖြတ်ချက်ပြုလုပ်ခြင်း လုပ်ဆောင်ချက်ကိုမျှ ဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုပါ။

ကျွန်ုပ်တို့မူဝါဒသို့ပြောင်းလဲမှုများ

ကျွန်ုပ်တို့၏ လုံခြုံရေးမူဝါဒကို ပုံမှန်ဆန်းစစ်ခြင်းပြုလုပ်နေပြီး မည်သည့်ဗားရှင်းအသစ်မဆို ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ရရှိနိုင်စေပါမည်။ ဤလုံခြုံရေးအသိပေးချက်ကို နောက်ဆုံးအပ်ဒိတ်ပြုလုပ်သည်မှာ မတ်လ 23 ရက် 2020 ခုနှစ်ဖြစ်ပါသည်။